
PROTOKÓŁ 

Z OBRAD LXII SESJI VIII KADENCJI (2018 -2023) 

RADY MIEJSKIEJ W DRZEWICY 

z dnia 24 sierpnia 2023 roku. 

Obrady rozpoczęto 24 sierpnia 2023 o godz. 11 :30, a zakończono o godz. 12:52 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Zdzisław Abramczyk 
2. Witold Gapys 
3. Renata Kałużna 
4. Jan Michalski 
5. Lech Nowak 
6. Barbara Olczykowska 
7. Karol Podogrocki 
8. Włodzimierz Pomykała 
9. Joanna Popis 
1 O. Konrad Sobolewski 
11. Łukasz Sobolewski 
12. Andrzej Szczepanik 
13. Krzysztof Walczyk 
14. Dorota Wiktorowicz 
15. Eugeniusz Wrzesień 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącą Rady. 

Obrady LXII Sesji Rady Miejskiej w Drzewicy otworzyła i powitała zaproszonych gości 
Pani Dorota Maria Wiktorowicz - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Drzewicy. 

W/w poinformowała, że obrady Rady Miejskiej w Drzewicy są transmitowane na żywo 
w Internecie i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk oraz obraz. Nagrania 
obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Drzewica. 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o zalogowanie się, po czym sprawdziła kworum. 
Przewodnicząca stwierdziła, że na stan Rady 15 w sesji uczestniczy 11 radnych. 
W związku z tym sesja jest prawomocna, jak i podejmowane na niej uchwały. 



W dyskusji wzięli udział: 
- Dorota Wiktorowicz 

2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad wszyscy otrzymali, po czym go 
odczytała. Następnie zwróciła się z pytaniem: Czy są uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie wniesiono. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji z 28.06.2023 i 3.08.2023 r. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem: Czy są uwagi do protokółu z poprzednich 
sesji? 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokółów z poprzednich sesji z 28.06.2023 i 3.08.2023 r .. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Karol Podogrocki, Konrad 
Sobolewski, Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota 
Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 
NIEOBECNI (4) 
Zdzisław Abramczyk, Barbara Olczykowska, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis 

4. Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej( od 28.06.2023 r. do 24.08.2023r.) 

W dniu 17 lipca 2023 przeprowadzono przetarg na „Odbieranie i zagospodarowanie 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy 
Drzewica w drugim półroczu roku 2023" 
W wyznaczonym terminie złożono 1 ofertę 
Cena oferty : 1.027.825,20 zł 

W dniu 9 sierpnia 2023 przeprowadzono przetarg na „Remont pomnika na Placu Wolności 
w Drzewicy" 
W wyznaczonym terminie złożono 2 oferty. 
Cena oferty najdroższej : 1.107.000,00 zł 

Cena oferty najtańszej : 397.954,77 zł 
Kwota zabezpieczona: 300.000,00 zł. 
W celu rozstrzygnięcia postępowania należy zwiększyć kwotę. 



W dniu 14 sierpnia 2023 przeprowadzono przetarg na dostawę z rozmieszczeniem 
i instalacją instalacji solarnych oraz kotłów zasilanych biomasą w budynkach 
jednorodzinnych na terenie gminy Drzewica w ramach projektu pn. „Odnawialne 
źródła energii w Gminie Drzewica" . 
(57 instalacji solarnych i 15 kotłów na pellet). 
W wyznaczonym terminie złożono 3 oferty 
Cena oferty najdroższej : 1.633.731,30 zł 

Cena oferty najtańszej : 1.436.358,90 zł 
Kwota zabezpieczona: 1.482.964,94 zł. 
Trwają prace komisji przetargowej 

W dniu 12 sierpnia 2023 ogłoszono przetarg na Remont drogi dojazdowej do gruntów 
rolnych w miejscowości Radzice Male. 
Termin składania ofert 28 sierpnia 2023r. 

W dniu 17 lipca 2023 zawarto umowę na „dostawę z rozmieszczeniem i montażem 
mikroinstalacji fotowoltaicznych w budynkach jednorodzinnych na terenie gminy 
Drzewica w ramach projektu pn. „Odnawialne źródła energii w Gminie Drzewica". 
(237 instalacji fotowoltaicznych) . 

Wykonawca PROMIKA Solar Sp. z o.o. ze Szczekocin. 
Cena złożonej oferty : 3 .454. 778,02 zł 

Termin realizacji - 180 dni 

W dniu 25 lipca 2023 zawarto umowę na „Budowę budynku mieszkalnego 
wielorodzinnego wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną." 
Wykonawca ESINVEST Sp. z o.o. z Opoczna 
Cena złożonej oferty : 2.999.893,47 zł 
Termin realizacji - 18 miesięcy. 

W dniu 31 lipca 2023 zawarto umowę na „Odbieranie i zagospodarowanie odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Drzewica w 
drugim półroczu roku 2023" 
Wykonawca PGKiM Sp. z o.o. w Drzewicy. 
Cena złożonej oferty : 1.027.825,20 zł 

Termin realizacji - do końca roku 2023. 

W dniu 8 sierpnia 2023 zawarto umowę na „Remont pomnika w Radzicach Dużych" 
Wykonawca Zakład Betoniarsko Kamieniarski Mastalerek Dariusz z Sobawin 
Cena złożonej oferty : 99.999,00 zł 
Termin realizacji - 31 sierpnia 2023r. 

W dniu 21 sierpnia 2023 zawarto umowę na „Budowę oświetlenia w miejscowości 

Zakościele" 

Wykonawca Zakład Robót Elektrycznych Ziębicki Edward z Brzustowca. 
Cena złożonej oferty : 58.548,00 zł 
Termin realizacji - 90 dni od daty zawarcia umowy. 

W dniu 21 sierpnia 2023 zawarto umowę na „Budowę oświetlenia w miejscowości 

Gielzów" 
Wykonawca Zakład Robót Elektrycznych Ziębicki Edward z Brzustowca. 



Cena złożonej oferty : 15.129,00 zł 
Termin realizacji- 90 dni od daty zawarcia umowy. 

W dniu 22 sierpnia 2023 zawarto umowę na opracowanie dokumentacji dla potrzeb 
budowy świetlicy wiejskiej w miejscowości Radzice Małe. 
Wykonawca KNOP Architekci Rafał Knop z Opoczna. 
Cena złożonej oferty : 29.000,00 zł 
Termin realizacji - 30 listopada 2023r. 

W dniu 22 sierpnia 2023 zawarto umowę na opracowanie dokumentacji dla potrzeb 
budowy świetlicy wiejskiej w Brzoza. 
Wykonawca KNOP Architekci Rafał Knop z Opoczna. 
Cena złożonej oferty : 29.000,00 zł 
Termin realizacji - 30 listopada 2023r. 

W dniu 22 sierpnia 2023 zawarto umowę na opracowanie dokumentacji dla potrzeb 
utworzenia żłobka w Drzewicy w ramach programu „MALUCH+". 
Wykonawca KNOP Architekci Rafał Knop z Opoczna. 
Cena złożonej oferty : 49.000,00 zł 
Termin realizacji - 30 listopada 2023r. 

W dniu 12 lipca 2023 odebrano zadanie inwestycyjne „Rozbudowa oczyszczalni ścieków 
w Drzewicy". 
Wartość zadania: 13.939.930,38 zł 
Dofinansowanie: 12.238.516,43 zł z Polskiego Ładu. 

Trwają roboty budowlane związane z rozbudową budynku szkoły w Idzikowicach, a także 
budynku świetlicy w Świerczynie. 
Zadanie realizowane w ramach „Budowa budynków o funkcji sportowej, kulturalnej 
i turystycznej na terenie gminy Drzewica. (Idzikowice, Świerczyna i Radzice)" Polski 
Ład. 

Realizowana jest budowa dróg : ul. Błonie w Drzewicy, Żardki, Zakościele i Brzustowiec 
w ramach Polskiego Ładu. 

Prowadzone są roboty związane z remontem drogi gminnej na Placu Wolności , Placu 
Kościuszki i Braci Kobylańskich w Drzewicy w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg. 

Prowadzone są prace projektowe dla potrzeb wymiany kotłów na gazowe . 
Trwa wymiana kotłów na pelletowe w ramach zadania „Zmniejszenie emisji zanieczyszczeń 
przez wymianę źródeł ciepła w Gminie Drzewica." 

Rozpoczęto wykonywanie dokumentacji projektowych dla potrzeb montażu instalacji 
fotowoltaicznych na budynkach mieszkalnych (237) w ramach zadania „Odnawialne źródła 
energii w gminie Drzewica". 

Przekazano teren budowy pod realizację zadania „Budowa budynku mieszkalnego 
wielorodzinnego wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną." 
Zadanie realizowane ze wsparciem Funduszu Dopłat. 



Trwa remont pomnika pamięci w Radzicach Dużych. 

Zawarto umowę z Marszałkiem na dofinansowanie drogi dojazdowej do gruntów rolnych w 
Radzicach Małych. Dofinansowanie w kwocie 105.330,00 zł co stanowi 35% wartości 
wniosku. 

W przygotowaniu umowa z Wojewodą na dofinansowanie remontu fragmentu drogi 
w Dąbrówce, dofinansowanie 133 .208,00 zł co stanowi 55 % wniosku. 

W dniu 25 lipca 2023 otrzymaliśmy wstępne promesy inwestycyjne z Polskiego Ładu na : 
Naprawę pokrycia dachowego nad częścią kościoła w Drzewicy - 294.000,00 zł 
Renowację drzwi wejściowych do kościoła w Drzewicy- 98.000,00 zł. 

W dniu 17 lipca złożyliśmy wnioski do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na realizację 
następujących zadań: 

Przebudowa drogi gminnej ul. Słowackiego w Drzewicy- realizacja w roku 2024 
Przebudowa drogi gminnej dojazdowej do dworca PKP - realizacja w roku 2024 
Przebudowa drogi powiatowej nr 3109 E ul. Żeromskiego w Drzewicy - realizacja w latach 
2024-2025. 

W dniu 14 sierpnia złożyliśmy wnioski o dofinansowanie w ramach Polskiego Ładu na : 
Remont sieciowych przepompowni ścieków w Gminie Drzewica - 1.500.000,00 
Budowa bulwaru nad rzeka Drzewiczką - 6.500.000,00 zł 
Remont muru cmentarnego na cmentarzu w Drzewicy - 500.000,00 zł 
Renowacja murów w części służebnej zamku Drzewickiego - 500.000,00 zł 

W okresie sprawozdawczym odbyła się Sesja Nadzwyczajna, żebyśmy w trybie szybkim, 
terminy były krótkie określili uchwałą Rady zasady udzielania dotacji w ramach programu 
Polski Ład na zabytki. 

Zorganizowane były Dni Drzewicy. Gwiazdą główną był zespół Lady Pank. 
Było 15-te spotkanie po latach. 

Odbył się drugi ogólnopolski festiwal Y ou Music Festiwal. Impreza ogólnopolska weszła do 
kalendarza. Znakomicie promuje Drzewicę przede wszystkim wśród młodego pokolenia. 

Kolejny bieg Same Ram na 5000 metrów. Po raz kolejny patronką honorową i uczestniczka 
biegu była Mistrzyni Świata w Maratonie w latach 90 -tych Pani Wanda Panfil. 

Odbył się piknik rycerski pod zamkiem. 
Po raz pierwszy, być może nie ostatni, mieliśmy w Drzewicy za RCK iem piknik wojskowy, 

czyli pokaz sprzętu, wyposażenia indywidualnego. Perełką, gwiazdą tego pikniku był czołg 
Leopard, ważący niemal 60 ton, jak również występy chóru wojskowego z Dęblina. Na 
otwarciu festynu był obecny Pan Minister Robert Telus. 

Była rozegrana 1 O -ta edycja siatkówki plażowej o Puchar Burmistrza. 



W dniu wczorajszym wręczyłem stypendium najlepszym uczniom z naszej gminy. Byli to 
uczniowie, którzy byli finalistami, bądź laureatami szczebla wojewódzkiego konkursów 
przedmiotowych. 

W okresie sprawozdawczym punkt konsultacyjny „Czyste Powietrze" przeprowadził 41 
konsultacji, złożono 8 wniosków na kwotę prawie 300 tysięcy zł. oraz 3 wnioski o płatność. 

W lipcu bieżącego roku weszła ustawa z maja br., która mówi o świadczeniu pieniężnym 
z tytułu pełnienia funkcji sołtysa. Warunek jest zasadniczy, trzeba być sołtysem dwie 
kadencje, pełne 8 lat. Do Urzędu wpłynęło 14 wniosków. Wydaliśmy 11 zaświadczeń oraz 3 
postanowienia odmowne. W dwóch przypadkach osoby nie spełniły warunku, czyli nie była 
to funkcja pełniona przez minimum 8 lat. To jest warunek progowy. W jednym przypadku 
KRUS zwrócił się do gminy o podanie informacji o dacie wyborów w dziewięćdziesiątym 
roku, ponieważ jednym z warunków dotacji tej dla sołtysów było pełnienie funkcji sołtysa 
choćby w części po wejściu w życie ustawy z 8 marca dziewięćdziesiątego roku. Z tego, co 
wiemy osoba, która była zainteresowana, takie świadczenie uzyskała. 

Trwa jeszcze nabór wniosków o zwrot podatku akcyzowego. 

Kwestia suszy - temat dla rolników jest trudny. Żeby złożyć wniosek trzeba wejść na 
aplikację suszową- „zgłoś szkodę rolniczą". Do 15 października aplikacja jest dostępna na 
stronie internetowej Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

24 września odbędą się wybory do Izb Rolniczych naszego województwa. Kandydatów, 
kandydatury można składać do 4 września bieżącego roku. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Janusz Reszelewski 
- Dorota Wiktorowicz 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Opoczyńskiego reprezentowanego przez Zarząd Powiatu. 

Pani Skarbnik poinformowała, , że 28 lipca tego roku Powiat Opoczyński zwrócił się do nas 
z prośbą o dofinansowanie zadania „Remont drogi powiatowej Nr 3108E na odcinku granica 
gminy Opoczno- Drzewica - Krzczonów'', długość drogi 860 metrów. . Przewidywany koszt 
tego zadania to jest 590 tys. zł. Powiat uzyskał dofinansowanie z Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg w wysokości 80 %. My dzielimy się 
z powiatem, ponieważ jest to droga, która dotyczy również naszego terenu. Dzielimy się 
z powiatem po połowie, czyli kwota 118 tysięcy zł. podzielona na dwa to jest 59.000 zł. 
i powiat zwrócił się do nas z taką prośbą o udzielenie pomocy w wysokości 59.000 zł. 
Uchwała mówi o udzieleniu takiej pomocy w formie dotacji celowej. Szczegółowe warunki 
udzielenia pomocy finansowej zostaną określone w umowie pomiędzy powiatem, a gminą 
Drzewica. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Irena Jóźwicka 
- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Opoczyńskiego 
reprezentowanego przez Zarząd Powiatu. 



Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Karol Podogrocki, Konrad 
Sobolewski, Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota 
Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 
NIEOBECNI (4) 
Zdzisław Abramczyk, Barbara Olczykowska, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LI/352/2022 Rady Miejskiej w 
Drzewicy z dnia 25 października 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Powiatu Opoczyńskiego reprezentowanego przez Zarząd Powiatu. 

Pani Skarbnik poinformowała, że uchwała dotyczy zmiany uchwały, która była podjęta 
w roku 2022 i mówiła o pomocy finansowej na dwie drogi- ulica Fabryczna i Zdrojowa 
w wysokości 15 tysięcy złotych i przebudowa drogi powiatowej na odcinku Drzewica -
Dąbrówka w wysokości 25 tysięcy złotych. Tą kwotę, czyli 25 plus 15, czyli 40 tysięcy 
złotych mieliśmy zabezpieczone w budżecie tegorocznym. Powiat w tym roku zwrócił się 
z prośbą o zwiększenie środków na tą drogę Fabryczną, Zdrojową do kwoty 25 tysięcy 
złotych, czyli w uchwale mamy zapis, że zwiększamy środki na pomoc finansową do powiatu 
w łącznej kwocie 50 tysięcy złotych, czyli dwa razy po 25 tysięcy złotych. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Irena Jóźwicka 
- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LI/352/2022 Rady Miejskiej w Drzewicy z 
dnia 25 października 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Opoczyńskiego reprezentowanego przez Zarząd Powiatu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Karol Podogrocki, Konrad 
Sobolewski, Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota 
Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 
NIEOBECNI (4) 
Zdzisław Abramczyk, Barbara Olczykowska, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis 



7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Drzewica na lata 2023 - 2027. 

Pani Irena Jóźwicka - Skarbnik Gminy poinformowała, że informacja obejmuje zmiany 
budżetu od 28.06.2023 do dnia 24.08.2023 

DOCHODY 
Zwiększono dochody o kwotę - 2.970.476,91 zł w tym: 
a) z tytułu dodatkowej kwoty 2.607.721,00 zł - uzupełnienie subwencji ogólnej 
b) z tytułu dotacji na zadania własne i zlecone o kwotę - 87.636,- zł (podręczniki) 

c) środki z Funduszu Pomocy (pomoc obywatelom Ukrainy) - 11.825,91 zł 
d) dochody z tyt. najmu i dzierżawy oraz innych opłat - 21.964,00 

e) dotacja celowa granty sołeckie - 136.000,- (dotacja na zadania inwestycyjne z 
Województwa Łódzkiego sołectwo Giełzów - 12.000,-; Strzyżów -12.000,- Żardki-12.000, 
Trzebina - 100.000,- ) 
f) dotacja Województwo Łódzkie 105.330,- dotacja na inwestycję droga dojazdowa do 
gruntów rolnych Radzice Małe. 

Zmniejszono dochody o kwotę -1.822.187,00 zł w tym: 

a) w dziale 852 - Pomoc społeczna o kwotę - 12.187,- (zmniejszenie dotacji w zakresie 
dożywiania) 

b) w dziele 400 - wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę o kwotę 
1.81 O.OOO,- (dotyczy zmniejszenia dochodów z tyt. zakupu węgla oraz dowozu węgla). 

Burmistrz omówił najistotniejsze zmiany w budżecie, które dotyczą załącznika 
inwestycyjnego, w którym określamy tytuły, wartości zadań inwestycyjnych. 

WYDATKI zadania inwestycyjne 
Zadania inwestycyjne - zwiększenia 885.500,00 zł w tym: 

a) 10.000,00 zł - zwiększono środki na pomoc finansową dla Powiatu Opoczyńskiego na 
dokumęntację drogi Fabryczna , Zdrojowa 
b) 293.000,00 zł - zwiększono środki na remont drogi dojazdowej do gruntów rolnych 
w Radzicach Małych 
c) 75.000,00 zł- nowe zadanie - zakup działki nr 175/1 położonej w Drzewicy 
d) 10.000,00 zł- zwiększono środki na zadanie remont elewacji budynku Szkoły 
Podstawowej w Brzustowcu 
e) 41.500,00 zł- zwiększono środki na zadanie - remont elewacji Szkoły Podstawowej 
w Jelni 
f) 100.000,00 - nowe zadanie budowa altany ogrodowej wraz z elementami małej 
architektury w m. Trzebina (INFRASTRUKTURA SOLECKA NA PLUS ) ) 
g) 12.000,00 - nowe zadanie remont schodów zewnętrznych przy budynku świetlicy 
wiejskiej w Strzyżowie ( sołectwo na plus ) 
h) 12.000,00 zł- nowe zadanie rozbudowa infrastruktury rekreacyjnej w sołectwie Giełzów 
( sołectwo na plus ) 
i) 12.000,00 zł nowe zadanie zakup doposażenia do świetlicy wiejskiej w Żardkach 
( sołectwo na plus) 



j) 120.000,00 zł - zwiększenie środków na zadanie - remont pomnika na Placu Wolności 
w Drzewicy 
k) 200.000,00 zł - nowe zadanie - wykonanie robót budowlanych w przepompowni ścieków 
na ul. Słowackiego w Drzewicy 
Zadania inwestycyjne - zmniejszenia 525.615,00 zł w tym: 

a) rozbudowa oczyszczalni ścieków zmniejszono środki o kwotę - 70.000,00 zł 
b) cyfrowa gmina zmniejszono środki o kwotę - 4.115,00 zł 
c) remont elewacji na budynku hali gimnastycznej przy szkole w Drzewicy zmniejszono 
środki o kwotę - 51.500,00 zł 
d) remont elewacji na budynku przedszkola - zmniejszono środki o kwotę - 200.000,00 zł 
e) opracowanie dokumentacji technicznej w ramach zintegrowanych inwestycji terytorialnych 
ujętych w MOF Tomaszów Mazowiecki - Opoczno o kwotę - 200.000,00 zł 

WYDATKI - zadania bieżące zwiększenia o kwotę - 577.744,16 w tym: 
1) 
a) zwiększono środki o 59.000,00 zł - dotacja celowa na pomoc finansową dla Powiatu 
opoczyńskiego - remont drogi powiatowej m 3108 Opoczno/Drzewica - Krzczonów 
b) zwiększono środki o kwotę 300.000,00 zł - remont drogi gminnej w Dąbrówce 
c) zwiększono środki w rozdziale 70005 - gospodarka gruntami i nieruchomościami 
o kwotę -46.000,00 zł (materiały, różne opłaty i składki, opłaty na rzecz jst) 
d) zwiększono środki o kwotę - 14.118,25 -wydatki bieżące cyfrowa gmina 
e) zwiększono środki w dziale 750 - o kwotę 7.000,00 - Urząd Miejski 
f) zwiększono środki w Dz.801 o kwotę - 123.800,00 zł ( zakup podręczników, środki 

z tyt. dochodów, środki na remont wykładziny SP Drzewica - 11.000 ; środki na realizację 
projektów z rezerwy celowej - SP Drzewica - 5.000,00; SP Radzice -5.000 ,- ) 
g) zwiększono środki w dziale 852 o kwotę - 15.825,91 
h) zwiększono środki w dz. 926 o kwotę - 12.000,00 zł 

2) zmniejszenia wydatków zadania bieżące - 1.800.540,00 zł w tym: 
a) rezerwa celowa o kwotę 10.000,00 ( przeznaczono na projekty realizowane w oświacie ) 
b) pomoc społeczna o kwotę - 12.187,00 (środki na pomoc w zakresie dożywiania z dotacji 
c) w dziale 400 o kwotę - 1.370.000,00 ( zmniejszenie wydatków zakup węgla i transport) 
d) w rozdziale lokalny transp01i zbiorowy o kwotę - 408.353,00 

3. dokonano przeniesień pomiędzy poszczególnymi klasyfikacjami budżetowym 

Budżet po zmianach wynosi : 

Dochody - 77.664.847,89 zł w tym: 
dochody bieżące -47.090.405,75 zł; dochody majątkowe - 30.574.442,14 zł 

Wydatki - 85.196.872, 71 zł w tym : 
wydatki bieżące -47.111.100,45 zł; wydatki majątkowe - 38.085.772,26 zł 

Deficyt budżetu 

Zmianie kwota deficytu 
na dzień 28.06.2023 deficyt wynosił- 9.543.225,57 zł 
na dzień 24.08.2023 wynosi - 7.532.024,82 zł 



Przychody budżetu 
Plan przychodów budżetu na dzień 24.08.2023 wynosi - 7.580.389, 14 zł 

Rozchody budżetu 
Plan rozchodów budżetu na dzień 24.08.2023 wynosi - 48.364,32 zł 

PRZEDSIĘWZIĘCIA - nie wprowadzono nowych przedsięwzięć . 

( uaktualniono kwoty na przedsięwzięcie Cyfrowa gmina ) 

W dyskusji wzięli udział: 
- Irena Jóźwicka 
- Janusz Reszelewski 
- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drzewica 
na lata 2023 - 2027. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11 , PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Karol Podogrocki, Konrad 
Sobolewski, Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota 
Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 
NIEOBECNI (4) 
Zdzisław Abramczyk, Barbara Olczykowska, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2023. 

Pani Skarbnik poinformowała, że 

Dokonuje się zmian w planie budżetu w tym : 
1) Zwiększa się dochody budżetu o kwotę - 1.148.289,91 zł 
2) Zmniejsza się wydatki budżetu o kwotę - 862.910,84 zł 

Budżet po zmianach wynosi : 

1) Dochody budżetu gminy w wysokości - 77.664.847,89 zł w tym: 
a) dochody bieżące - 47.090.405,75 zł 
b) dochody majątkowe - 30.574.442,14 zł 

2) Wydatki budżetu gminy w wysokości - 85.196.872,71 zł w tym: 

a) wydatki bieżące - 47.111.100,45 zł 
b) wydatki majątkowe - 38.085.772,26 zł 

Ustala się kwotę planowanego deficytu budżetu stanowiącą różnicę między dochodami 
i wydatkami budżetu w wysokości - 7.532.024,82 zł 



Deficyt zostanie sfinansowany przychodami pochodzącymi : 

- z kredytów i pożyczek w kwocie - 3.000.000,00 zł 
- wolnych środków, o których mowa w art.217 ust.2 pkt. 6 ustawy w kwocie - 94. 728,64 zł 

- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających 
z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 
zasadami wykonywania budżetu określonych w odrębnych ustawach w kwocie - 118.066,64 
zł 

- z nadwyżki z lat ubiegłych - 4.218.805,54 zł 
- ze spłat wcześniej udzielonych pożyczek - 100.424,00 zł 

Ustala się łączną kwotę przychodów budżetu w wysokości 7.580 .389,14zł oraz łączną kwotę 
rozchodów budżetu w wysokości 48.364,32 zł 

Stan rezerw wynosi ogółem - 413.757,00 zł z czego: 

1) rezerwa ogólna na nieprzewidziane wydatki - 243.757,00 zł 
2) rezerwy celowe w wysokości - 170.000,00 zł w tym: 

a) kwota 165.000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadań z tytułu wydatków 
z zakresu zarządzania kryzysowego, 
b) kwota 5.000,00 zł z przeznaczeniem na granty inicjatywy mieszkańców. 

Plan finansowy dochodów i wydatków na zadania zlecone określają załączniki do uchwały, 

Plan wydatków na zadania inwestycyjne realizowane w roku 2023 określa załącznik Nr 6 do 
niniejszej uchwały. 

Ustala się dotacje dla podmiotów należących i nie należących do sektora finansów 
publicznych w kwocie 3.972.329,00 zł. 

Plan dochodów i wydatków środków finansowych z Funduszu Pomocy przeznaczonych na 
pomoc obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium Ukrainy określa 
załącznik do niniejszej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2023 . 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Karol Podogrocki, Konrad 
Sobolewski, Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota 
Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 
NIEOBECNI (4) 
Zdzisław Abramczyk, Barbara Olczykowska, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis 



9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w miejscowości 
Drzewica. 

Pani Marlena Krzyżanowska - podinspektor poinformowała, że dnia 1 czerwca 2023 roku 
wpłynął do nas wniosek wyrażający zainteresowanie zakupem prawa użytkowania 
wieczystego do trzech działek, które są podświetlone na mapie na czerwono. Są to działki 
przy ulicy Stawowej i Przemysłowej w Drzewicy. Działka numer 3/15, arkusz 4 ma 
powierzchnię 2282 m2. Działka numer 3/16, arkusz 4 ma powierzchnię 3495 m2. Obydwie 
działki są położone przy ulicy Stawowej i są obecnie w użytkowaniu wieczystym Gminy 
Drzewica. Działka numer 3/20, arkusz 4 o powierzchni 4974 m2, przy ulicy Przemysłowej, 
również w użytkowaniu wieczystym Gminy Drzewica. 

W związku z tym wnioskiem zlecono wykonanie operatu szacunkowego, do określenia 
wartości rynkowej prawa użytkowania wieczystego wymienionych nieruchomości. 

Rzeczoznawca oszacował wartość tych działek na kwotę 312.807,00 zł., czyli 29 zł.za metr 
kwadratowy. Zwracam uwagę na to, że jest to sprzedaż prawa użytkowania wieczystego, czyli 
mniej więcej połowa wartości, gdybyśmy sprzedawali na własność te działki. 

W związku z tym, że sprzedaż bez względu na to, kto złożył wniosek musi zostać 
przeprowadzona w formie przetargu, operat szacunkowy został złożony tak, aby każda 
z działek miała wyznaczoną wartość osobno, gdyby ktoś chciał kupić jednak jedną, czy dwie 
z wymienionych działek. 

Burmistrz poprosił jeszcze Pana Kierownika Referatu Inwestycyjnego, Pana Jarosława 
Bombę o informację w jakich terenach leżą te działki, mówimy o zapisach planu 
miejscowego. 

Pan Jarosław Bomba poinformował, że te działki s a w terenach objętych planem 
miejscowym. W pierwszej wersji tego planu były to tereny usług, teraz są to tereny 
przemysłowe, magazynowe, zgodnie z tym planem, który nas obowiązuje. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Janusz Reszelewski 
- Jarosław Bomba 
- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w miejscowości Drzewica. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Karol Podogrocki, Konrad 
Sobolewski, Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota 
Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 
NIEOBECNI (4) 
Zdzisław Abramczyk, Barbara Olczykowska, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis 



10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie częściowo zabudowanej 
nieruchomości gruntowej położonej w Drzewicy. 

Pani Marlena Krzyżanowska poinformowała, że od 2020 roku gmina podjęła starania o 
nabycie części działki numer 175. To wcześniej była działka, która obejmowała cały teren za 
szkołą, łącznie z boiskiem. 
Starania podjęto głównie z tego powodu, żeby uregulować stan prawny do nieruchomości, 
ponieważ nasz budynek mieliśmy tak jakby na nieswoim gruncie. A poza tym w przypadku 
jakiegoś remontu musielibyśmy prosić Starostę o zgodę w każdej najmniejszej rzeczy. 
W celu zakupu tej działki trzeba było dokonać podziału nieruchomości. 
Wydzieliliśmy działkę numer 17511 . Jest to działka o powierzchni 1254 m2, obecnie 
stanowiąca własność powiatu opoczyńskiego. W związku z naszym wnioskiem o nabycie tej 
nieruchomości 15 marca 2023 roku Rada Powiatu Opoczyńskiego podjęła uchwałę Numer 
57/417.23, wyrażającą zgodę na nabycie wymienionej nieruchomości. Według uchwały 
zbycie nastąpi w trybie bez przetargowym i zgodnie z operatem szacunkowym wartość je to 
57.421,00 zł. I tutaj po dokonaniu analizy Pan Burmistrz wystąpił o udzielenie bonifikaty. 
Mieliśmy taką możliwość na podstawie artykułu 68 ustęp 1 punkt 2 ustawa o gospodarce 
nieruchomościami. 

W związku z tym, że nieruchomość związana jest z działalnością oświatową, odpowiedź była 
odmowna, także w przypadku wyrażenia zgody na zakup działki przez Radę. Zakup nastąpi 
za cenę podaną w operacie szacunkowym. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie częściowo zabudowanej 
nieruchomości gruntowej położonej w Drzewicy. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Karol Podogrocki, Komad 
Sobolewski, Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota 
Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 
NIEOBECNI (4) 
Zdzisław Abramczyk, Barbara Olczykowska, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławników. 

Pan Andrzej Krzyżanowski - Sekretarz Miasta poinformował, że do 30 czerwca można 
było składać kandydatury na nową kadencję ławników, która obecnie dobiega końca 31 
grudnia bieżącego roku. 
Podczas komisji Rady Miejskiej poszczególne komisje zgłaszały swoich kandydatów do tej 
komisji. Mamy trzy osoby: Pana Lecha Nowaka, Pana Krzysztofa Walczyka i Pana 
Włodzimierza Pomykałę. Zadaniem tej komisji jest sprawdzenie i przedstawienie opinii 
Radzie Miejskiej w Drzewicy informacji na temat kandydatów, czy spełniają warunki 
wynikające z ustawy o sądach powszechnych. 



W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Krzyżanowski 
- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławników. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Karol Podogrocki, Konrad 
Sobolewski, Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota 
Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 
NIEOBECNI ( 4) 
Zdzisław Abramczyk, Barbara Olczykowska, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 
w Lodzi informacji o kandydatach na ławników. 

Pan Andrzej Krzyżanowski - Sekretarz Miasta poinformował, że uchwała dotyczy 
zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Łodzi informacji o kandydatach na 
ławników. Ta uchwała upoważnia Panią Przewodniczącą do wystąpienia w imieniu Rady 
Miejskiej w Drzewicy do Komendanta, aby taką informację pozyskać. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Łodzi 
informacji o kandydatach na ławników. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Karol Podogrocki, Konrad 
Sobolewski, Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota 
Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 
NIEOBECNI (4) 
Zdzisław Abramczyk, Barbara Olczykowska, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis 

13. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego. 
Pani Marta Woźniak Dyrektor Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Drzewicy poinformowała, że w czerwcu bieżącego roku Rada Miejska w Drzewicy 
przyjęła uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego, jednakże Wojewoda Łódzki w trybie nadzoru prawnego zgłosił pewne 
zastrzeżenia do uchwały, które omówione zostały na komisjach. 



Wobec powyższego istnieje potrzeba przyjęcia nowej uchwały w sprawie trybu i sposobu 
powoływania oraz odwoływania członków Zespoły Interdyscyplinarnego z uwzględnieniem 
zastrzeżeń nadzoru prawnego. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marta Woźniak 
- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Karol Podogrocki, Komad 
Sobolewski, Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota 
Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 
NIEOBECNI (4) 
Zdzisław Abramczyk, Barbara Olczykowska, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego poza czasem wyznaczonym na bezpłatne nauczanie, wychowanie i 
opiekę dzieci do lat 6. 

Pani Agnieszka Kopytowska Dyrektor Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół 
w Drzewicy wyjaśniła, że w publicznym przedszkolu oraz oddziale przedszkolnym w szkole 
podstawowej prowadzonej przez Gminę Drzewica zapewnia się dzieciom bezpłatne 
nauczanie, wychowanie i opiekę w wymiarze 5 godzin dziennie, zgodnie z przepisami 
oświatowymi. 

Określa się opłatę w wysokości 1,30 zł. za każda rozpoczętą godzinę faktycznego pobytu 
w publicznym przedszkolu, oddziale przedszkolnym w szkole podstawowej prowadzonej 
przez Gminę Drzewica przez uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 
szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat poza czasem. 
Czyli stawka wzrasta obecnie ze 1,10 zł. na 1,30 zł., zgodnie z obwieszczeniem Ministra 
Edukacji Narodowej z dnia 23 lutego 2023 roku. 
Zwalnia się z opłaty rodziców dzieci korzystających w tym samym czasie z wychowania 
przedszkolnego w publicznym przedszkolu lub oddziale przedszkolnym w szkole 
podstawowej prowadzonej przez Gminę Drzewica, od trzeciego i każdego kolejnego dziecka 
oraz gdy dziecko posiada orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego. Czyli stawka 
wzrasta obecnie ze 1, 1 O zł. na 1,30 zł., zgodnie z obwieszczeniem Ministra Edukacji 
Narodowej z dnia 23 lutego 2023 roku. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Agnieszka Kopytowska 
- Dorota Wiktorowicz 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego poza czasem wyznaczonym na bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę 
dzieci do lat 6. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Karol Podogrocki, Komad 
Sobolewski, Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota 
Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 
NIEOBECNI (4) 
Zdzisław Abramczyk, Barbara Olczykowska, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis 

Ad. 15. Wolne wnioski, sprawy różne. 

Burmistrz poinformował, że 4 sierpnia br. ukazał się komunikat Państwowej Inspekcji 
Sanitarnej w Opocznie mówiący o warunkowym dopuszczeniu wody do spożycia przez ludzi, 
obowiązku dwuminutowego gotowania tej wody. 

Aktualnie trwają badania. Dzisiaj było kolejne, okazało się, że mamy kolejne dwie bakterie 
w 1 OO mililitrach, te bakterie wskaźnikowe. 

Rozporządzenie Ministra Zdrowia mówi o parametrach wody do spożycia przez ludzi 
- w przypadku przekroczenia w 1 OO milimetrach wody w próbkach wody wskaźnikowej 
bakterii coli poniżej 1 O jednostek w próbce i braku bakterii z grupy Escherichia coli 
i Enterokoków, wodę uznaje się za, to niezgodność jest uznawana za nieistotną, a woda nie 
stwarza zagrożenia dla zdrowia przy jednoczesnym podjęciu, działań naprawczych. Czyli de 
facto dzisiaj mamy w Drzewicy, mówimy o ujęciu drzewickim, na dzisiaj dwie jednostki 
bakterii coli, nie ma bakterii z grupy Escherichia i Enterococów, czyli Ministerstwo uznaje tę 
niezgodność za nieistotną, nie stwarzająca zagrożenia dla zdrowia. Proszę, żeby mieszkańców 
troszkę uspokoić. Cały czas firma komunalna podejmuje pracę, żeby było tam zero bakterii, 
ale w tym przypadku nie ma wielkich obaw. Ta woda warunkowo nadaje się do spożycia, nie 
stwarza zagrożenia dla zdrowia mieszkańców. Decyzja Sanepidu mówiąca o gotowaniu jest 
w mocy utrzymywana, tylko Sanepid może ją odwołać, dlatego trzeba się do tego stosować, 
ale proszę mieszkańców, którzy czerpią wodę z tego ujęcia o pewien spokój, ponieważ to 
przekroczenie jest naprawdę bardzo, bardzo niewielkie. 

Burmistrz zaprosił wszystkich Państwa na niedzielę na 19-te Dożynki Gminne - na wspólne 
świętowanie plonów. W tym roku gospodarzem jest miejscowość Jelnia. 

Burmistrz poinformował, że na stronie trzeciej załącznika inwestycyjnego jest zapisana 
inwestycja „ rozbudowa i przebudowa strażnicy OSP w Brzustowcu o część garażową. 
Dokumentacja 50 tysięcy złotych. 
Ukazało się Postanowienie Sadu, który uznał, że prawo do nieruchomości w drodze 
zasiedzenia ma Samorząd Drzewicki, ma Gmina Drzewica. Sprawa jest rozstrzygnięta. 



Wszystkie strony, które brały udział w postępowaniu, łącznie z jednostką OSP uznały to 
Postanowienie. Nikt się już od tego nie odwoływał. Budynek jest własnością Gminy 
Drzewica. Będziemy wyłaniali wykonawcę, żeby opracować dokumentację. W dokumentacji 
należy wziąć pod uwagę zmodernizowanie części kuchennej i socjalnej po to, żeby ten 
budynek był budynkiem na miarę standardów, które wyznaczamy w innych świetlicach 
wiejskich. Na komisjach sesji podejmiemy decyzję, by włączyć budynek świetlicy wiejskiej 
w Brzustowcu do naszych świetlic wiejskich, które będzie można odpłatnie wynajmować. 
Będzie również opiekun świetlicy, takjak to jest w innych miejscowościach. 

- Dorota Wiktorowicz 
- Eugeniusz Wrzesień 
- Dorota Wiktorowicz 
- Janusz Reszelewski 

16. Zamknięcie obrad sesji. 

Ponieważ więcej spraw nie zgłoszono, a porządek obrad został zrealizowany Przewodnicząca 
Rady Miejskiej w Drzewicy Pani Dorota Maria Wiktorowicz podziękowała obecnym za 
czynny udział i zamknęła obrady LXII Sesji Rady Miejskiej w Drzewicy. 

Przygotował( a): Jolanta Zawadzka 

Protokolant: Ewa Wałdoch 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Drzewicy 

Dorota Maria Wiktorowicz 


